(Incorporated in the Cayman Islands with limited liability) (於開曼群島註冊成立之有限公司) (Stock code 股份代號: 2018)

Dear Registered Shareholder(s),

26 September 2025

#### AAC Technologies Holdings Inc. (the "Company")

# Notice of publication of 2025 Interim Report (the "Current Corporate Communication") and Arrangement of Electronic Dissemination of Corporate Communications

The Current Corporate Communication of the Company has been published in English and Chinese languages and are available on the website of The Stock Exchange of Hong Kong Limited ("HKEX") at <a href="https://www.hkexnews.hk">www.hkexnews.hk</a> and the Company's website at <a href="https://www.hacxtechnologies.com">www.hkexnews.hk</a> and the Company's website for any reason or wish to receive the Current Corporate Communication in printed form, please write to the Company's Hong Kong branch share registrar, Computershare Hong Kong Investor Services Limited (the "Hong Kong Share Registrar") at 17M Floor, Hopewell Centre, 183 Queen's Road East, Wanchai, Hong Kong or by email to <a href="mac.ecom@computershare.com.hk">aac.ecom@computershare.com.hk</a>. The Company's Hong Kong Share Registrar will promptly upon your request send the printed version of the Current Corporate Communication to you free of charge.

#### Arrangement of Electronic Dissemination of Corporate Communications

Pursuant to Rule 2.07A of the Rules Governing the Listing of Securities on The Stock Exchange of Hong Kong Limited (the "Listing Rules") under the expansion of paperless listing regime and electronic dissemination of corporate communications, the Company has adopted electronic dissemination of corporate communications (the "Corporate Communications"). Both the English and Chinese versions of all future Corporate Communications will be available electronically on the HKEX's website and the Company's website, in place of printed copies.

If you wish to receive the printed version of **future** Corporate Communications, please complete the enclosed reply form (the "**Reply Form**") and return it to the Company's Hong Kong Share Registrar, by using the mailing label at the bottom of the Reply Form (no postage is necessary if posted in Hong Kong; otherwise, please affix an appropriate stamp); or send an email to <a href="mailto:aac.ecom@computershare.com.hk">aac.ecom@computershare.com.hk</a> specifying your name, address for the request. Such request shall be valid only for one year and will expire thereafter. The Reply Form may also be downloaded from the HKEX's website or the Company's website.

If you have any difficulty in receiving or gaining access to any Corporate Communications posted on the HKEX's or the Company's website for any reason or wish to receive a Corporate Communication in printed form, the Company's Hong Kong Share Registrar will promptly upon your request send the printed version of the relevant Corporate Communication to you free of charge. You may at any time change your choice of language and means of receipt of all future Corporate Communications by giving reasonable notice in writing or send email to the Hong Kong Share Registrar.

Notwithstanding the above, actionable corporate communications as defined under the Listing Rules (the "Actionable Corporate Communications") will be sent to you individually in printed form or through email in accordance with your indicated preference, in addition to being made available electronically on the HKEX's website and the Company's website.

### Collection of your electronic contact details

To ensure timely receipt of the latest Corporate Communications and/or relevant notifications, the Company recommends you to provide your email address by scanning your personalized QR code printed on the enclosed Reply Form. Alternatively, you may sign and return the Reply Form to the Hong Kong Share Registrar.

If the Company does not receive a functional email address in your reply, until such time that the functional email address is provided to the Hong Kong Share Registrar, you will (i) be unable to receive any notifications by email regarding the publication of Corporate Communications; and (ii) need to proactively check the Company's website and the HKEX's website to keep up with the publication of Corporate Communications, except for Actionable Corporate Communications which will be sent in printed form.

Should you have any query in relation to this letter, please contact the service hotline of the Hong Kong Share Registrar at (852) 2862 8688 during business hours from 9:00 a.m. to 6:00 p.m., Monday to Friday, excluding Hong Kong public holidays or send an email to <a href="mailto:acc.ecom@computershare.com.hk">acc.ecom@computershare.com.hk</a>.

On behalf of the Board

AAC Technologies Holdings Inc.

Ho Siu Tak Jonathan

Joint Company Secretary

\_\_\_\_

Note:

Corporate Communications refer to any document issued or to be issued by the Company for the information or action of holders of any of its securities as defined in Rule 1.01 of Listing Rules, including but not limited to (a) the annual report; (b) the interim report; (c) a notice of meeting; (d) a listing document; (e) a circular; and (f) a proxy form.

各位登記股東:

### 瑞聲科技控股有限公司(「本公司」)

## 2025 中期報告(「本次公司通訊文件」)之發佈通知及以電子方式發佈公司通訊之安排

本公司的本次公司通訊文件備有中、英文版本,並已上載於香港聯合交易所有限公司(「**香港交易所**」)網站(<u>www.hkexnews.hk</u>)及本公司網站(<u>www.aactechnologies.com</u>), 歡迎瀏覽。 閣下若因任何理由以致在收取或接收載於香港交易所或本公司網址上的本次公司通訊文件出現困難或有意收取本次公司通訊文件的印刷本, 閣下可以 書面方式通知香港中央證券登記有限公司(「**香港股份過戶登記處**」),地址為香港灣仔皇后大道東 183 號合和中心 17M 樓,或電郵至 <u>aac.ecom@computershare.com.hk</u>。 本公司香港股份過戶登記處將於接到 閣下通知後,盡快回 閣下免費發送有關本次公司通訊文件的印刷本。

## 以電子方式發佈公司通訊之安排

根據擴大無紙化制度及以電子方式發佈公司通訊規定下香港聯合交易所有限公司證券上市規則(「**上市規則**」)第 2.07A條,本公司已採用以電子方式發佈公司通訊(「**公司通訊**」)之安排。所有日後公司通訊的英文版和中文版將上載於本公司網站和香港交易所網站,以代替印刷本。

如 閣下欲收取**日後**公司通訊文件之印刷本,請填妥在本函背面的回條(「**回條**」),並使用隨附之郵寄標籤寄回本公司香港股份過戶登記處(如在香港投寄, 閣下無需支付郵費或貼上郵票;否則,請貼上適當的郵票);或發送電子郵件至 <u>aac.ecom@computershare.com.hk</u>,並註明 閣下的姓名、地址提出要求。收取公司通訊印刷本之指示於一年內有效,此後將失效。回條亦可於香港交易所網站或本公司網站內下載。

閣下若因任何理由以致在收取或接收載於香港交易所或本公司網站上的公司通訊文件出現困難,本公司香港股份過戶登記處將於接到 閣下通知後,盡快向 閣下免費發送相關公司通訊文件的印刷本;閣下亦可以隨時以合理書面方式或電郵通知香港股份過戶登記處以更改今後所有公司通訊文件的語言版本及收取方式。

# 徵集 閣下之電子聯絡資料

為確保及時收到最新的公司通訊及/或相關通知,本公司建議 閣下透過掃描隨附回條上列印的專屬二維碼提供 閣下的電子郵件地址。或 閣下亦可簽署回條並交回本公司的香港股份過戶登記處。

如果本公司沒有收到 閣下的有效電子郵件地址,直至香港股份過戶登記處收到 閣下有效的電子郵件地址前, 閣下將(i)無法透過電郵收取任何有關發佈公司通訊的通知;及(ii)需要主動瀏覽公司網站及香港交易所網站以留意公司通訊的發佈(除將以印刷本發送的可供採取行動的公司通訊外)。

如 閣下對本函內容有任何疑問,請於辦公時間星期一至五(香港公眾假期除外)上午 9 時正至下午 6 時正致電香港股份過戶登記處電話熱線(852) 2862 8688 或電郵至 aac.ecom@computershare.com.hk。

代表董事會 **瑞聲科技控股有限公司** *聯席公司秘書* **何紹德** 

2025年9月26日

																	RE	ΞP	PLY	′ F	-C	RN	/		П	]作	条																				
	17M 183															皇后	登券登記有限公司 是后大道東 183 號 17M 樓																														
(Please	e cho	ose	ON	LY	ON	Εo	f th	ne o	ptio	ns	bel	ow)		(請	烂」	以-	下趋	異工	頁中	ı Ç	「逞	選擇.	其	中-	<b>–</b> ŋ	頁)																					
Option 選項 1:	future Corporate Communications* of the Company and/or relevant notifications  1: 本人/吾等現以掃瞄專屬二維碼提供本人/吾等之的電子郵件地址,以接收公司日後公司通訊及/或相關通知*														1	Personalized QR Code 專屬二維碼																															
	(NOT required to return this Reply Form if the email address has been provided by scanning the personalized QR code.)  (如已透過專屬二維碼提供電子郵件地址,則無須交回本回條。)															e																															
<b>選項 2:</b> Name of	Option 2:I/we hereby provide my/our email address in writing for receipt of future Corporate Communications* "Company") and/or relevant notifications via electronic dissemination 本人/吾等現以書面提供本人/吾等之的電子郵件地址,以接收以下上市公司(「公司」)通過電子方式發 Name of Securities holder(s) 證券持有人姓名 :Name of the listed company 上市公司名稱 :AAC Technologies Holdings Inc. 瑞聲科技招														發佈的日後公司通訊及/或相關通知* :																																
Email a	ddres	ss 霍	郵地	址:	(Not	es 3 / /	附註3	3)		1	1		1				ı		-					-		1	1	1			1	1	1	1					1						<b>I</b>		7
Option 3:       I/we hereby request for receipt of future Corporate Communications* in printed copy and noted that this instruction is valid only for one year star from the receipt date of instruction. (Note 5) (Please mark "✓" in any one of the below box if applicable)         選項 3:       本人/吾等現要求收取日後公司通訊*之印刷版 ,並已知悉本指示由收取指示日期起計一年內有效。(常註 5) (如適用,請僅在以下其中方格內劃上「✓」號)         English Version 英文版本       Chinese Version 中文版本       English and Chinese Version 英文及中文版本															中-	_																															
Signature: 簽名: <sup>(附</sup>	(Note 註1)	1)																				nur 話號														Date: 日期:											
Notes: 树註: 树註: 树脂:  Please complete all your details clearly and legibly. If your shares are held in joint names, all of the joint shareholders should jointly sign this Reply Form in order to be valid. 清楚镇妥																																															
* Unless of and prox 除非另	ky form.												持利		M3	枕採填	Q (T)	動拍	勺任何	(文)	华,	其中	包括	但不	TR)	於年	報、	<i>中</i> )	期報	告、									nual	report,	inter	im rep	ort, r	notice	of me	eting,	circular
(i) "Person 本聲明 (ii) Your Per supply o 同可能 (iii) Your Per necessa 公司可 (iv) You have the Shar	中所指 rsonal [ of Perso 本回條 無法處 rsonal [ ary for o 就任何 e the rig	的「data propal pata propal pata propal pata mur verificity plata mur verificity plata to re	個人資 ovided i a to the 共的個 下在2 ay be d cation a 明的用 equest :	料 」 身 n this I Comp  人資料  大回條  isclose and rec  途或存  access	與香灣 Reply any is 計將 上所 ed or to ord po E法你 to an	E法例 Form v on a v 用於(包 述的指 transfer urposes 別規定 d/or co	第 48 vill be olunta u括但是不是 red b s. 的情 rection	86章 e used ary ba 但不即 By the 說下 fin of	:《個d in co asis. In 艮於)承 e Comp	人資料 nnecti case 可關公 pany t lerson	中(利 on wi of a f 可 可 o its 「下的 al Da	以隱) ith, incli ailure to 人電子: subsidia 可個人i ta in ac	ersor 條例 ding pro 方式 aries 資料 cord	nal Data 列》(「 g but novide su 大發佈。 s, the S H披露写 dance v	a (Pri 《 <b>私)</b> ot lim ufficie 公司 Share vith t	wacy <b>隱條</b> nited ent in 通計 Reg 移給 he pr	) Ord 例》 to, th forma (*及) jistrar ovisio	dinar 」) ne C atior 就 r, ar 可的	nce, Cl 中「fl compar n, the C 閣下 nd/or o 附屬/of the	hapt 固人 ny's Com 持 other	ter 4 資別 election 有的 cor	l86 of t 料」的 ctronic ly may 为公司 mpanie 股份號 Any si	ne L D涵i diss not 證券 s or	aws o 義相同 eminar be abl 序有關 bodie 處、》	f Hore stion e to p is for by st	of Coproc 其他 or any	Kong ( corpor cess y 上事宜 y of th	rate your 上 the s	PO") Com instru 與 stated	mun uction 閣コ d pur	n and/ 下聯終 poses 並將	or re 子。 ,or 在遊	quest a 閣下 when i 當期	as st 是自 t is r 間保	ated in 願向 equired 留該等	this 体公 d to 等個	Reply 司提( do so 人資	Form 共個 by la 料作	n.  人j aw a  核)	資料。 ind will 實及統	若 be 錄	閣下》 etaine 引途。	未能: d for	提供) such	足夠; perio	資料 d as	,本公 may be
閣下有 或發送	權根據	(私)	悪條例	》的他	条文系	5閱及	或修	豥																			寄至	股份	分過	戶陵	1 (地	址為	香港	灣任	P皇后	大道	東 18	33 弱	拾	和中心	<sub>.</sub> 17	M 樓)	向	香港	隱私	主任	是出,

MAILING LABEL 郵寄標籤

Computershare Hong Kong Investor Services Limited 香港中央證券登記有限公司 Freepost No. 簡便回郵號碼:37 Hong Kong 香港